

Facsimile

To the UNFCCC Executive Secretary
Ms. Christiana Figueres
Bonn, Germany
Fax (49-228) 815-1999

Dear Ms. Figueres,

The Russian Federation reconfirms its readiness to fulfill its commitments in the framework of the Copenhagen Accord to reduce GHG emissions in the post-2012 period (see letter of 29 January 2010 No. 80-90-39/13m).

The Russian Federation intends to fulfill these commitments by participating in the new comprehensive legally binding agreement, which should be developed before the end of the first commitment period. This was officially announced by President of the Russian Federation D.A. Medvedev at the 15th session of the Conference of the Parties serving as a meeting of Parties to the Kyoto Protocol, Copenhagen, Denmark, on 18 December 2009.

As to the second commitment period under the Kyoto Protocol, the Russian Federation will not assume quantitative commitments for the second, post-2012 period, and, consequently, should not be mentioned in AWG-KP documents listing Annex B countries for the second commitment period.

Signed

A.V. Frolov

Head of Roshydromet
National Climate Change Coordinator
The Russian Federation

МИНИСТЕРСТВО ПРИРОДНЫХ РЕСУРСОВ
И ЭКОЛОГИИ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ



MINISTRY OF NATURAL RESOURCES
AND ECOLOGY
OF THE RUSSIAN FEDERATION

**ФЕДЕРАЛЬНАЯ СЛУЖБА
ПО ГИДРОМЕТЕОРОЛОГИИ
И МОНИТОРИНГУ ОКРУЖАЮЩЕЙ
СРЕДЫ**

(Росгидромет)
123995, г. Москва
Нововаганьковский пер., 12
Тел.: +7 (499) 252-38-73, 252-08-08
Факс: +7 (499) 255-52-26, 252-55-04
E-mail: unmc@mcc.mecom.ru

**FEDERAL SERVICE FOR
HYDROMETEOROLOGY AND
ENVIRONMENTAL MONITORING**

(Roshydromet)
Novovagan'kovsky Street, 12
123995, Moscow
Tel.: +7 (499) 252-38-73, 252-08-08
Fax: +7 (499) 255-52-26, 252-55-04
E-mail: unmc@mcc.mecom.ru

8.12.2010 № 80-275

.....№.....

Facsimile

Исполнительному секретарю
РКИК ООН
Кристиане Фигуэрес
Бонн, Германия
Fax: (49-228) 815-1999

Уважаемая г-жа Фигуэрес,

Российская Федерация подтверждает свою готовность выполнять обязательства по сокращению антропогенных эмиссий парниковых газов, после 2012 года, объявленные в рамках Копенгагенского Соглашения (письмо Российской Федерации от 29 января 2010 года № 80-90-39/13м).

Данные обязательства Российская Федерация намерена выполнять, участвуя в новом всеобъемлющем юридически обязывающем соглашении, разработку которого необходимо завершить до окончания первого периода Киотского протокола. Официальное заявление по этому вопросу сделано Президентом Российской Федерации Д.А. Медведевым 18 декабря 2009 года на 15-й Конференции Сторон РКИК ООН/5-м Сессии Сторон Киотского протокола в Копенгагене (Дания).

Что касается второго периода обязательств по Киотскому протоколу к РКИК ООН, Российская Федерация не берет на себя количественных обязательств в рамках второго периода после 2012 года, и, соответственно, не должна упоминаться в документах СРГ-КП в списке стран приложения В к Киотскому протоколу применительно ко второму периоду обязательств.

С уважением,

А.В. Фролов

Руководитель Росгидромета,
Национальный координатор
по РКИК ООН в Российской Федерации